



Artist: Kotapski  
Title: When it drops EP  
Art. Nr.: EVO014  
Release Date: 02. Dez 2017  
Publisher: Evosonic Records  
Format: EP  
Offer: Download

Teaser

Zwei Deep House Tracks von Kotapski. Wieder! Eigentlich müsste es heißen, endlich. Denn es sind tatsächlich die ersten Eigenproduktionen von Ihm bei uns. Die anderen waren Klasse Remixe. Klasse sind die 2 Produktionen auch.

Beschreibung

Seit seiner letzten Veröffentlichung in unserem Hause (Evo006, März 2017) ist unter anderem folgendes passiert: 5 Eigenproduktionen u.a. auf BluFin Recordings und 6 Alben auf seinem neu gegründeten Label „Louder Than Famous“. Eine eigene Radioshow auf Evosonic Radio und mehrere Wochen Urlaub mit seiner Partnerin fürs Leben und fürs Label, Stephanie Kotapski. Trotzdem fand er die Zeit 2 Deep House Knaller abzuliefern, die nicht nur einmal nachbearbeitet wurden. Wenn, dann richtig= Kotapski!

Teaser

Two deep house tracks by Kotapski. Again! Actually, it should mean, finally. Because it's the first own productions of him with us. The others were awesome remixes. Awesome are the 2 productions too.

Description

Since his last release on our label (Evo006, March 2017) a lot has happened: 5 own productions on various publisher and 2 albums and 4 remixes on his newly founded label "Louder Than Famous". An own radio show on Evosonic Radio and several weeks holiday with his label partner, and partner in crime, Stephanie Kotapski. Nevertheless, he still found the time to deliver 2 awesome deep house tracks, which were not only reworked once. When he does it then properly = Kotapski!

Track List

01. When it Drops (Original Mix) 07:16 min / 122 bpm
02. We must Believe (Original Mix) 07:42 min / 121 bpm

Credits

All tracks written and produced by Michael Kotapski.  
© Evosonic Records 2017

<https://evosonic.de/portfolio/kotapski/>  
<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-014/>

Booking Contact:  
[stephanie@louder-than-famous.com](mailto:stephanie@louder-than-famous.com)

